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Kan frit distribueres 
Godkendt 

 

 

Referat af semestergruppemøde for  Idræt 2. semester kandidat den 25. april 2023 
 
Deltagere: repræsentanter fra gruppe 8101, 8104, 8105 samt semesterkoordinator Niels Nygaard Rossing 

Afbud: 

Øvrige deltagere: Berit Lund Sørensen (referent) 

 

Ad 1. Fysisk, æstetisk, digitalt og psykisk studiemiljø på semestret 

Fysisk:  
 
De studerende er generelt meget glade for at være i de nye SUND bygninger på Selma Lagersløfs Vej. 
 
Lokale 12.02.66 egner sig ikke som undervisningslokale, da det er meget langt og smalt. Det egner sig bedre 
som et mødelokale. 
 
De studerende oplyser, at de ikke har adgang til Gigantium. Sekretæren undersøger nærmere. 
 
Psykisk:  
 
Ingen kommentarer 

Ad 2. Foreløbig evaluering af kursusmoduler og -aktiviteter 

Kursusevaluering: 
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Effekter af styrketræning (kurset er afsluttet): 

- Godt kursusforløb 

- Underviser har været meget tydelig omkring kursusforløbet 

- De studerende har været meget glade for undervisningen/underviser 

- Der har været en god dialog med underviser gennem hele kurset 

- De studerende føler sig klædt godt på til eksamen 

- Det har været positivt, at underviser har inddraget sine egne erfaringer og viden  

- Gode videoer på Moodle 

- Meget brugbar workshop – god i forhold til eksamen 

Nieauet har været meget højt, og det kan være svært at følge med, hvis ikke man har fulgt kurserne ”effekter af 
udholdenhedstræning” eller ”præstationsfremmende træning” som valgkurser på 1. semester. Enkelte stude-
rende valgte et andet valgfag allerede efter første kursusgang, da de blev lidt skræmt over niveauet, som blev 
italesat allerede ved 1. kursusgang. 

 

Anvendt idrætspsykologi – teams og fællesskaber: 

- God undervisning. 

- De studerende efterspørger mere tid til den sidste kursusgang (24.5).  
Kursusansvarlig oplyser, at kursusgangen forlænges, så den afholdes fra 8.15-12.00. 

- Der efterspørges en video i forhold til narrativ coaching. 

- Det har fungeret godt med eksterne forelæsere. Der har været en god kobling til praksis.  

- Eksterne forelæsere har fået meget af tiden på kurset. Eksterne forelæsere kunne evt. være ”ekstra 
undervisning”. 

- Der er lidt tvivl i forhold til eksamen og dybden af teorien. 

- De studerende ønsker mere konfrontationstid med kursusansvarlig, da de synes, idrætspsykologi er 
meget spændende. 

 

Innovation og entreprenørskab: 

- Spændende og meget anderledes undervisningsform 

- Der var delte meninger i forhold til længden på undervisningen de enkelte dage. Nogle oplever, at det 
er meget lange dage, selv om underviser er god til at lave brainbreaks. 

- Udarbejdelse af sportfolie er meget tidskrævende. De studerende kunne have ønsket sig tid i undervis-
ningen til at arbejde på det. Nogle grupper mangler syngergi mellem semesterprojekt og sportfolie. 

- Meget undervising til 5 ECTS 

- Kurset er meget kompakt, og aflevering af sportfolie ligger tæt i forhold til aflevering af projektet. 

Ad 3. Foreløbig evaluering af projektmodul 
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Projektarbejdet kører planmæssigt. 
 
Der har dog været en del logistiske udfordringer i forhold til brug af idrætslaboratoriet, da det ikke var klar ved 
indflytning i de nye SUND bygninger på Selma Lagerløfs Vej. Samtidig har der været noget udstyr, som ikke 
har været tilgængeligt. 

Ad 4. Eventuelt 

Eksamensplanen er meget kompakt for de studerende, der følger valgfag på andre uddannelser. 

De studerende ønsker et større udvalg af snacks i kantinen til om eftermiddagen. 
 
Der efterspørges mere information om 3. semester kandidat. 
Er der praktikmuligheder?  
Kan man evt. lave en anden form for opgave, så man kan tilbyde arbejde i en virksomhed? 
Bliver man tildelt en vejleder som på tidligere semestre, eller skal man selv stå for kontakten? Hvornår? 
Gruppestørrelse? 
Projektkatalog? 
Hvordan fungerer et eksternt samarbejde? 

Der er efterfølgende planlagt et online-møde d. 3. maj kl. 13.00-13.30, hvor der kan stilles spørgsmål til seme-
sterkoordinator Mark de Zee. 

 

 

 

 


